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Z jedn§n² obecn²ho zastupitelstva 
Usnesen² ļ. 41 ze zased§n² obecn²ho zastupitelstva obce Bystr®, kter® se konalo v 
zasedac² m²stnosti Obecn²ho ¼Śadu v Bystr®m dne 16. kvŊtna 2018 od 19:30 hodin.  
  
Obecn² zastupitelstvo obce Bystr® na tomto zased§n²:  
1) Bere na vŊdom²:          

a) zpr§vu o plnŊn² usnesen² ļ. 40-2014-2018 pŚijat®ho dne 11. 4. 2018          
b) zpr§vu starosty o doruļen® a projednan® poġtovn² korespondenci          
c) zpr§vu o prov§dŊnĨch prac²ch v obci         
d) zpr§vu o rozpoļtov®m opatŚen² ļ. 8., 9. a 10. schv§len® starostou          
e) zpr§vu o odpadov®m hospod§Śstv²          
f) zpr§vu o kulturn²ch akc²ch v obci          
g) zpr§vu o pŚ²pravŊ obce na ¼ļinnost naŚ²zen² ļ. 2016/679 o ochranŊ osobn²ch 
¼dajŢ                                             

h) smŊrnici o ochranŊ osobn²ch ¼dajŢ obce Bystr®  
 
2) Schvaluje:  

a) vr§cen² vyplacenĨch mezd v obdob² 02/2018 od zastupitelŢ p. Luk§ġka a p. 
Novotn®ho ve vĨġi 680,-Kļ do 31. 7. 2018, kter® byly vyplaceny neopr§vnŊnŊ  

b) vyplacen² odmŊn zastupitelŢm a to: za ¼ļetn² obdob² leden 2018 tŊmto 
zastupitelŢm: Jir§nek JiŚ² 12hod. 1020,- Kļ - ¼klid chodn²kŢ, NovotnĨ Josef 
10hod. 850,-Kļ - pr§ce se snŊhovou fr®zou, Ġevc Leoġ 8hod. 680,-Kļ - ¼klid 
snŊhu, za ¼ļetn² obdob² ¼nor 2018 tŊmto zastupitelŢm: Draġnarov§ Monika 
10hod. 850,-Kļ - obecn² zpravodaj, za ¼ļetn² obdob² bŚezen 2018 tŊmto 
zastupitelŢm: Krpata Simon 8hod.720,-Kļ - ¼drģba webovĨch str§nek, za ¼ļetn² 
obdob² duben 2018 tŊmto zastupitelŢm: Krpata Simon 10hod. 900,-Kļ - oprava 
PC  

c) pro obdob² 1. 6. - 31. 12. 2018 pro ļleny OZ stanovuje vĨġi odmŊn za 
provedenou pr§ci v obci a to: Ġevc Leoġ 100,-Kļ/hod max.100hod. - opravy 
stŊn poģ§rn² n§drģe, pr§ce na oprav§ch vodovodu a kanalizace, PokornĨ 
Jaroslav 100,-Kļ/hod max.50hod. - pr§ce s obecn² mechanizac², Draġnarov§ 
Monika 85,-Kļ/hod max.100hod. - obecn² zpravodaj, NovotnĨ Josef 85,-Kļ/hod 
max.100hod. - ¼prava veŚejnĨch prostranstv², Jir§nek JiŚ² 85,-Kļ/hod 
max.100hod. - pr§ce s obecn² mechanizac², zimn² ¼drģba, Tom§ġ JiŚ² 95,-
Kļ/hod max.100hod. - pr§ce s obecn² mechanizac² a opravy, seļen², ¼drģba 
veŚejnĨch prostor, Luk§ġek Josef 85,-Kļ/hod max.50hod. - pr§ce s obecn² 
mechanizac²,  Krpata Simon 90,-Kļ/hod max.100hod. - ¼drģba webovĨch 
str§nek, ¼drģba veŚejn®ho prostranstv², Fellner David 85,-Kļ/hod max.50hod. - 
pŚ²prava kulturn²ch akc², ¼drģba veŚejn®ho prostranstv² 

d) pŚistoupen² obce Bystr® do Sdruģen² m²stn²ch samospr§v Ļesk® republiky na 
z§kladŊ Ä46 aÄ84 odst.2 p²smeno e z§kona o obc²ch ļ.128/2000 Sb. ve znŊn² 
pozdŊjġ²ch pŚedpisŢ a ļl.3 Sdruģen² m²stn²ch samospr§v ĻR  
 

3) Zam²t§:  
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a) ģ§dost Linky bezpeļ² o pŚ²spŊvek ve vĨġi 3000,-Kļ na provoz Linky bezpeļ² v 
roce 2018   

 
Usnesen² ļ. 42 ze zased§n² obecn²ho zastupitelstva obce Bystr®, kter® se konalo v 
Obecn²m domŊ v Bystr®m dne 20.ļervna 2018 od 19:30 hodin.  
  
Obecn² zastupitelstvo obce Bystr® na tomto zased§n²:  
  
1) Bere na vŊdom²:          

a) zpr§vu o plnŊn² usnesen² ļ.41-2014-2018 pŚijat®ho dne 16. 5. 2018         
b) zpr§vu starosty o doruļen® a projednan® poġtovn² korespondenci          
c) zpr§vu o prov§dŊnĨch prac²ch v obci          
d) zpr§vu o rozpoļtov®m opatŚen² ļ. 11 a 12 schv§len®m starostou          
e) zpr§vu o odpadov®m hospod§Śstv²          
f) zpr§vu o kulturn²ch akc²ch v obci          
g) informaci o SmŊrnici o ochranŊ osobn²ch ¼dajŢ          
h) informaci o pŚ²pravŊ srazu obc² Bystr®            

  
2) Schvaluje:  

a) zhotovitele opravy veŚejn®ho osvŊtlen² v are§lu koupaliġtŊ, firmu Elektro 
Moravec Val  

  
3) Zam²t§:  

a) ģ§dost o podporu Denn²ho stacion§Śe ĠKOLA ĢIVOTA  
b) ģ§dost o odprodej pozemku pod stavbou ev.ļ.18 v k.¼. Bystr® v OrlickĨch 
hor§ch  

 
Usnesen² ļ. 43 z mimoŚ§dn®ho zased§n² obecn²ho zastupitelstva obce Bystr®, kter® 
se konalo v zasedac² m²stnosti obecn²ho ¼Śadu v Bystr®m dne 18. ļervence 2018 od 
19:30 hodin.  
  
Obecn² zastupitelstvo obce Bystr® na tomto zased§n²:  
1) Bere na vŊdom²:          

a) zpr§vu o plnŊn² usnesen² ļ.42-2014-2018 pŚijat®ho dne 20. 6. 2018          
b) zpr§vu starosty o doruļen® a projednan® poġtovn² korespondenci          
c) zpr§vu o prov§dŊnĨch prac²ch v obci          
d) zpr§vu o rozpoļtov®m opatŚen² ļ. 14 a 15 schv§len®m starostou          
e) zpr§vu o odpadov®m hospod§Śstv²          
f) zpr§vu o kulturn²ch akc²ch v obci          
g) zpr§vu o srazu obc²          
h) informaci o zdraģen² vodn®ho pro pŚ²ġt² odeļtov® obdob²                     

  
2) Schvaluje:  

a) pŚ²kazn² smlouvu s CEP Hradec Kr§lov® k organizaci veŚejn® zak§zky 
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b) smlouvu s firmou ĻEZ ļ.18_305_01_4121426382 na dod§vku elektrick® 
energie do ļ.p. 88  

c) z§mŊr obce pronajmout prostory bĨval® ġkoly pro potŚebu ZĠ Trivium plus 
DobŚany  

d) rozpoļtov® opatŚen² ļ.13  
  
3) Ukl§d§:  

a) starostovi obce ofici§lnŊ informovat SDH Bystr® o potŚebŊ uvolnit klubov® 
prostory v bĨval® ġkole pro ZĠ Trivium plus na ġkoln² rok 2018/19  

b) starostovi obce poģ§dat Policii ĻR o sn²ģen² rychlosti v obci po dobu ļinnosti 
ZĠ Trivium plus DobŚany v obci na 30km/hod.  

 

DŢleģit§ upozornŊn² 

Pasport vodovodu, pl§novan® zvĨġen² vodn®ho, odeļet vodomŊrŢ 

V letoġn²m roce prob²h§ pasport vodovodu. Na jaŚe se postupnŊ dohled§valy uz§vŊry 
a do dneġn²ho dne jich bylo evidov§no pŚibliģnŊ 90%. ZbĨvaj²c² ļ§st bude dohled§na 
kvalitnŊjġ²m vyhled§vac²m zaŚ²zen²m na zaļ§tku z§Ś².   

Jak jste tak® mohli zaregistrovat ve schr§nk§ch, na vĨvŊsce ļi webovĨch str§nk§ch 
obce, od nadch§zej²c²ho odpoļtov®ho obdob² dojde ke zdraģen² vodn®ho na 28,-Kļ 
za 1m3. DŢvodem zvĨġen² cen je nutnost pokryt² n§kladŢ spojenĨch s vĨrobou pitn® 
vody a provozem vodovodu.  

Od zaļ§tku srpna tak® zaļalo pravideln® odeļ²t§n² vodomŊrŢ, kter® prov§d² 
pracovn²ci obce, nebo jinĨ povŊŚenĨ pracovn²k. Pokud v§s nezastihnou, zanechaj² ve  
schr§nce tiskopis, na kter®m n§m informaci o stavu vodomŊru zaġlete. Pokud by byly 
nŊjak® nesrovnalosti, budeme v§s kontaktovat. V prŢbŊhu z§Ś² bychom pak r§di vġe 
zpracovali a rozeslali vy¼ļtov§n² vodn®ho spoleļnŊ s ostatn²mi poplatky.  
 

L. Ġevc, starosta obce 

Ġkola v Bystr®m opŊt po ļtyŚech desetilet²ch 

Moģn§ jste jiģ zaregistrovali informaci o rozs§hl® rekonstrukci objektu Z§kladn² ġkoly 
Trivium Plus v DobŚanech. Z dŢvodu pŚestavby ġkoly byla naġe obec poģ§d§na o 
pomoc a v ļervenci na sv®m zased§n² obecn² zastupitelstvo schv§lilo z§mŊr o 
pron§jmu prostor v budovŊ bĨval® ġkoly ļ.p. 88 za ¼ļelem vĨuky. Celkem by se mŊly 
v t®to budovŊ um²stit tŚi tŚ²dy.  

NŊjak® pŚ²pravy zaļaly uģ v ļervenci, ale to hlavn² se v budovŊ odehr§v§ pr§vŊ 
v tŊchto dnech. Bylo doplnŊno elektrick® vyt§pŊn² ve tŚ²d§ch v 1. patŚe a probŊhla 
vĨmŊna sv²tidel, d§le se pak vykl²zej² prostory v budouc²ch tŚ²d§ch a kabinetu. Obec 
tak® zaģ§dala o doļasnou ¼pravu silniļn²ho provozu na komunikaci III. tŚ²dy se 
sn²ģen²m rychlosti a upozornŊn²m na zvĨġenĨ pohyb dŊt². 
(pozn. red. v²ce o tom v samostatn®m ļl§nku tohoto zpravodaje) 

L. Ġevc, starosta obce 
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Volby do zastupitelstev obc² 5. a 6. Ś²jna 2018  

Naplno se jiģ rozbŊhly pŚ²pravy k dalġ²m volb§m v tomto roce. Tentokr§t se budou 
volit zastupitel® m²stn²ch samospr§v.  
Jiģ 14. ļervence byla zveŚejnŊna informace k volebn²m obvodŢm, poļet ļlenŢ 
zastupitelstva obce a potŚebnĨ poļet podpisŢ na petic²ch ke kandid§tn²m listin§m. Do 
konce ļervence se pak pod§valy kandid§tn² listiny registraļn²m ¼ŚadŢm.  
Dalġ² informace k tŊmto volb§m budou zveŚejŔov§ny postupnŊ, a to zvl§ġtŊ 
v souvislosti s okrskovou volebn² komis² a m²stem, kde budou volby prob²hat. 

 
L. Ġevc, starosta obce 

 

N§tŊr stŚechy kostela sv. BartolomŊje v Bystr®m 

Koncem ļervence zaļaly pr§ce na vŊģ²ch m²stn²ho kostela. C²lem cel® akce je 
kompletn² n§tŊr stŚechy. Pr§ce zat²m komplikuje ¼morn® vedro a tak® opravy z§vad 
v konstrukci na sam®m vrchu vŊģe, kde byl vyrovn§n kŚ²ģ a provedeny dalġ² opravy 
spojen® se zat®k§n²m.  
Obec Bystr® je s ř²mskokatolickou c²rkv² v jedn§n² o moģn® podpoŚe pŚi tŊchto 
oprav§ch.  

     L. Ġevc, starosta obce 
 
 

 

Místní knihovna  je otev Ġena 16:00 - 18:00 

v tñchto term ínech:  

29. srpna      10 . a 24 . Ġíjna  

12. a 26. záĠí      7. a 21. listopadu   

 
Informace o provozní dob ñ najdete nov ñ také na okn ñ vedle  

vchodu do budovy bĲval® Ģkoly. 

 

Na vaĢi n§vĢtñvu bystersk é knihovny se t ñĢ² 
 Ivana Pokorná.  
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Stalo se  

Setk§n² seniorŢ 

17. kvŊtna ve 13 hodin se rozjel autobus s bysterskĨmi seniory na vĨlet do nedalekĨch 
TŚebechovic, abychom navġt²vili slavnĨ betl®m. Ten proġel pŚed ned§vnem rozs§hlou 
rekonstrukc², a tak jsme jej mohli obdivovat ve vġ² par§dŊ. Jak jsme se na m²stŊ 
dozvŊdŊli, nŊkteŚ² ¼ļastn²ci zde byli ¼plnŊ poprv®.  

Pot® n§s autobus pŚevezl do nedalekĨch KrŔovic, kde jsme navġt²vili vcelku novŊ 
zbudovanĨ skanzen. Mnoz² si zde zavzpom²nali, s ļ²m pracovali za sv®ho ml§d².  
Cestu ze skanzenu n§m pak znepŚ²jemnil d®ġŠ, ale to nakonec pŚ²liġ nevadilo, neboŠ 
jsme se mohli pohodlnŊ usadit v hospŢdce v BŊlļi. Tam pro n§s byla pŚipravena 
vĨborn§ veļeŚe, kterou nŊkteŚ² zapili dom§c²m pivn²m mokem. Plni novĨch dojmŢ 
jsme v podveļer vr§tili do svĨch domovŢ a vŊŚ²m, ģe se tento vĨlet vġem ¼ļastn²kŢm 
l²bil. 

Leoġ Ġevc 

VĨstava obrazŢ Josefa Kejvala 

V p§tek 25. kvŊtna se Elada zapojila do 
akce Noc kostelŢ nejen koncertem, ale tak® 
vernis§ģ² vĨstavy nazvan® TISĉC 
KOSTELš POD JEDNOU STřECHOU. 
S§m autor Josef Kejval velice zaj²mavŊ o 
kolekci svĨch obrazŢ s n§mŊty kostelŢ 
vypr§vŊl a svolil, ģe mŢģeme fotky obrazŢ 
v naġem zpravodaji vyuģ²t. Pozn§te na 
fotografi²ch, kter® kostely jsou na 
obrazech? 
VĨstava byla pŚ²stupn§ potom jeġtŊ 
v n§sleduj²c²m tĨdnu kaģdĨ podveļer. Vybran® obrazy bylo moģno zhl®dnout tak® 
v sobotu 7. ļervence bŊhem dopoledn² akce POZNĆVĆME BYSTR£ v r§mci setk§n² 
obc² Bystr®.  
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Josef Kejval s kostelem sv. Jana KŚtitele ve 
SlavoŔovŊ (www.elada.cz) a Elada v Bystr®m  

(foto B. Vaġ²ļek) 
 

 
 

Petra Poulov§  

 

 

 

PekaŚ B§rta naposledy v Bystr®m 

V nedŊli 3. ļervna 2018 od pŢl ġest® se opŊt 
zaplnil s§l m²stn²ho pohostinstv² bezm§la 
osmdes§ti div§ky, kteŚ² pŚiġli shl®dnout posledn² 
pŚedstaven² poh§dky ĂJak pekaŚi nepekla pecñ 
bystersk®ho ochotnick®ho souboru Viktor. 
PŚedstaven² bylo speci§ln² nejenom t²m, ģe bylo 
jiģ posledn², ale tak® dvojrol² dŚevaŚe J²ry, ve kter® 
se najednou pŚedstavili Vojta Hejzlar a Ondra 
Smola (Ondra n§m pomohl zaskoļit za Vojtu 
v DobŚanech, proto jsme se pro derni®ru rozhodli, 
ģe Ăto daj²ñ oba najednou). Zvl§dli to na vĨbornou nejen oni, ale i vġichni ostatn² herci, 
a tak byli zaslouģenŊ odmŊnŊni bouŚlivĨm potleskem. OdmŊnŊni byli vġak vz§pŊt² i 
div§ci, kaģdĨ totiģ dostal ochutnat kol§ļek pŚ²mo od pekaŚe B§rty.  

A jelikoģ o tomto naġem pŚedstaven² se zde zmiŔuji uģ naposledy, ned§ mi to, a i kdyģ 
se budu opakovat, mus²m jeġtŊ jednou podŊkovat vġem, kteŚ² se na nŊm pod²leli. MŢj 
d²k tak patŚ² osvŊtlovaļŢm panu Z§meļn²kovi a panu Machovi, zvukaŚi Leoġovi 
Ġevcovi, kulis§kŢm panu Draġnarovi, Honzovi Bartoġovi a Vaġkovi Draġnarovi. Za 
pomoc pŚi dekoraci sc®ny a kostĨmŢ a za n§povŊdu a celkovou podporu moc d²ky 
JanŊ Kr§sov®. A samozŚejmŊ velkĨ d²k patŚ² Pepovi Luk§ġkovi, kterĨ n§m poskytl 
sc®n§Ś poh§dky a s§m n§s ļasto na naġich pŚedstaven²ch doprov§zel a pŚidal i p§r 
slov o princeznŊ Kaļence ¼vodem. Nesm²m vġak ani zapomenout podŊkovat pan² 
Jarmile Haldov® za vytvoŚen² kr§sn®ho loga s konŊm Viktorem, podle kter®ho je n§ġ 
soubor pojmenov§n. 

No a z§vŊrem chci hlavnŊ moc a moc podŊkovat vġem skvŊlĨm hercŢm, kterĨmi byli 
kromŊ jiģ dvou jmenovanĨch R²ġa Poul, J§Ŕa Bartoġov§, Kuba Mencl, ĆŔa Sozansk§, 
MatŊj Tl§skal, Lucka Bartoġov§, Dan Vaġ²ļek, David Smol²k a Vaġ²k Draġnar. Je 
opravdu skvŊl® vidŊt, jak je hran² bav² a maj² radost ze spoleļn®ho ¼spŊchu na jeviġti. 
A kdyģ pak od nich slyġ²te ot§zku: ĂA co budeme hr§t pŚ²ġtŊ?ñ, potŊġ² to dvojn§sob. 

http://www.elada.cz/
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Takģe se do toho snad brzy opŊt vrhneme a vy se tak urļitŊ mŢģete tŊġit na dalġ² 
divadeln² poļin divadeln²ho souboru Viktor :)                                 

Romana Bartoġov§ 

Obecn² kronik§Śi se letos seġli ve Vrbici 

Kaģdoroļn² setk§n² kronik§ŚŢ naġeho okresu uspoŚ§dal St§tn² okresn² archiv 
Rychnov nad KnŊģnou v ¼terĨ 12. ļervna 2018 v prostor§ch penzionu Pod 
Rozhlednou ve Vrbici. KromŊ metodickĨch informac² zaujalo nadġen² starostky 
Drahom²ry KubŊnkov®, kter§ pŚibl²ģila mj. zkuġenosti z ¼ļasti v soutŊģi Vesnice roku. 
Obdivovali jsme nejen rozhlednu, ale i Obecn² dŢm se spoleļenskĨm s§lem, vĨļepem 
a malĨm obchŢdkem. Obec s necelĨmi 150 obyvateli je pŊknŊ udrģovan§ a st§le se 
tu nŊco dŊje (Poh§dkov§ Vrbice, Otev²r§n² vrbick® stud§nky, Ļten² pod rozhlednou ļi 
Setk§n² sousedŢ, novŊ i Vrbick§ l§vka). 

Petra Poulov§ 
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Volejbal v Bystr®m 

Uģ 4. sez·nu se sch§z² nadġenci ob²jen® na koupaliġti si Ăpl§cnoutñ amat®rskĨ 
volejbal. Tedy pokud by nŊkdo mŊl z§jem, m§ moģnost pŚij²t a zahr§t si. Hraje se za 
pŚ²zniv®ho poļas² kaģd® ¼terĨ a p§tek od pŢl ġest®. 

V sobotu 16. ļervna se dokonce 
uskuteļnil takovĨ menġ² turnaj, kter®ho 
se ¼ļastnila dvŊ druģstva z N§choda a 
dvŊ druģstva m²stn²ch. Boje byly velice 
vyrovnan® a poŚad² na bednŊ hodnŊ 
tŊsn®. TŚi druģstva mŊla dokonce shodnĨ 
poļet bodŢ, a tak rozhodovala vz§jemn§ 
utk§n² a vyhran® sety.  

V²tŊzstv² si nakonec odnesl n§chodskĨ 
tĨm s trefnĨm n§zvem ĂHop²ciñ, na 
druh®m a tŚet²m m²stŊ byly oba dom§c² 
tĨmy v poŚad² ĂRybiļkyñ a ĂBour§ciñ a 
bramborov® m²sto zbylo na ĂDrsonŊñ z N§choda.  
Hlavn² ale bylo, ģe se vydaŚilo poļas², vġe se obeġlo bez v§ģnŊjġ²ho ¼razu a panovala 
dobr§ n§lada.  

        Leoġ Ġevc 

Gumo nohejbal  

I letos se nŊkolik ĂsportovcŢñ ¼ļastnilo jak®si sranda akce, kde hlavn²m vybaven²m 
byly hol²nky nebo chcete-li Ăgum§kyñ. Na antukov®m kurtu se v are§lu ĂKoupaliġtŊñ 
v sobotu 30. ļervna odpoledne utkalo celkem ġest p§rŢ nadġencŢ ustrojenĨch do 
rŢznĨch ne zrovna sportovn²ch kostĨmŢ. V cel®m turnaji neġlo ani tak o v²tŊzstv², jako 
o to vn®st do sportov§n² dobrou n§ladu.  
Vyhl§ġen² vĨsledkŢ vļetnŊ pŚed§n² putovn² trofeje pak sklouzlo aģ k veļern²m 
hodin§m, kdy uģ bylo nutno are§l pŚeladit na dalġ² akci. 

Leoġ Ġevc 


